Dear IUSSP Member,  

The IUSSP Council is seeking suggestions from the membership for key or emerging issues in the population field that would provide productive topics for new IUSSP Scientific Panels to be created for the 2010-2013 period. 

The present call seeks suggestions in particular for panels focusing on the following topics: 'Climate Change', 'International Migration' 'Marriage', 'Population Models' and 'Population and Poverty' though suggestions for panels focusing on other topics are also welcome. Suggestions of Chairs for proposed panels may also be made. 

Deadline for submissions: 30 September 2010. 

Please login at : http://www.iussp.org/login/login.php to make your suggstion online 

Please consult the IUSSP website to review current or past issues addressed by IUSSP Scientific Panels, including the eight new panels created after the first call for new panel suggestions, which was sent to members in December 2009: http://www.iussp.org/Activities/5committees.php. 

Please note that the Council defines the scientific programme and will select proposals from IUSSP members on the basis of their relevance to key population issues of broad interest to the members, including those which have policy relevance. Panel chairs and members are chosen for their expertise on a given topic, with special attention given to geographic and gender diversity of panel members in order for panels to benefit from a variety of cultural and regional perspectives. The Council may accept members’ suggestions but may also propose other topics and other individuals to chair Panels. 

Chèr(e) membre de l'UIESP,  

Le Conseil de l'UIESP souhaiterait s’enquérir auprès des membres de leurs suggestions concernant les questions clés et/ou émergentes dans le domaine de la population susceptibles de servir de base pour la création de nouveaux Comités scientifiques de l'UIESP pour la période 2010-2013. 

Le présent appel vise en particulier à recueillir des suggestions de création de comités traitant des sujets suivants : 'Changements Climatiques ', 'Migrations Internationales ', 'Marriage',  'Modèles de population ' et 'Population et pauvreté'. Toute proposition de comité traitant d’autres sujets est néanmoins la bienvenue. Le Conseil est également ouvert à des suggestions de président(e)s pour ces comités. 

Date limite de soumission : 30 septembre 2010. 

Veuillez transmettre vos suggestions en ligne sur le lien suivant : http://www.iussp.org/login/login.php. 

Pour avoir un aperçu des questions actuelles ou passées examinées par les Comités scientifiques de l'UIESP (y compris les huit nouveaux comités créés à la suite du premier appel à suggestions envoyé aux membres en décembre 2009), veuillez consulter la page suivante sur le site de l'UIESP : 
http://www.iussp.org/Activities/5committeesfr.php. 

Veuillez noter que le Conseil définira le programme scientifique et sélectionnera les propositions des membres de l'UIESP sur la base de leur pertinence scientifique ou politique et de l'intérêt des membres pour ces questions. Les présidents et les membres de ces comités sont choisis pour leur expertise sur un sujet donné, avec une attention particulière accordée à la diversité géographique et l’équilibre de genre afin que les comités puissent bénéficier d'une diversité de points de vue sur les plans culturels et régionaux. Le Conseil peut accepter telles quelles les suggestions des membres mais il peut aussi choisir d'autres sujets ou d'autres présidents de comités que ceux proposés

